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Bijlagen 1. Vragen van Groen Links/Christen Unie

Wij stellen u voor kennis te nemen van:

De beantwoording van de artikel 45 vragen Groen Links en Christen Unie over "Unmute Us".
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Inleiding
De fracties van GroenLinks en ChristenUnie hebben vragen gesteld over de demonstraties “Unmute 
Us”. Hieronder treft u de beantwoording aan.
 
Beantwoording vragen
1. Heeft het college kennis genomen van Unmute Us! en hun boodschap? Zo ja, wat is de reactie van 
het college hierop? 
Ja, het college heeft kennis genomen van “Unmute Us” en de boodschap die daarmee is afgegeven. 
Het college heeft begrip voor de gevoelens van de deelnemers aan de demonstraties en de 
evenementensector nu veel festivals niet door konden gaan of althans gebonden waren aan maximaal 
750 bezoekers en strenge regels. 

2. Is het college bereid om te onderzoeken wat er kan worden gedaan om de Zwolse 
festivalorganisatoren en podiumkunsten te ondersteunen, door weer meer mogelijk te maken binnen 
de richtlijnen, een lobby in Den Haag of bijvoorbeeld door het praktisch faciliteren van activiteiten of 
festivals? 
Vanzelfsprekend is het college gebonden aan de landelijke wetgeving en richtlijnen die het kabinet 
heeft vastgesteld. Het college heeft al sinds het begin van de corona pandemie de houding om binnen 
de geldende richtlijnen en wettelijke regelingen zo veel mogelijk activiteiten mogelijk te maken. 
Daarover staan wij in nauw contact met organisatoren van evenementen, of dat nu kleine 
evenementen zijn of grote evenementen danwel podiumkunsten. We ondersteunen organisatoren en 
culturele makers daarbij in praktische zin, iets wat we al deden voor de uitbraak van de corona 
pandemie, maar daarna geïntensiveerd hebben.
Daarnaast zijn er voor het Zwolse culturele veld coronanoodgelden beschikbaar gemaakt. Met deze 
gelden kwamen er mogelijkheden voor het culturele veld om op andere manieren te produceren binnen 
de landelijke wetgeving en richtlijnen. Organisatoren hebben projecten op 1,5 meter mogelijk gemaakt, 
digitaal werk geproduceerd of geïnvesteerd in onderzoek. Een voorbeeld is het Stadsfestival dat extra 
budget heeft ontvangen voor de presentatie van afgestudeerden van ARTEZ. 
Voor zover mogelijk zullen we proberen onze invloed in Den Haag aan te wenden in samenwerking 
met de Veiligheidsregio IJsselland, VNG en de G40 gemeenten.

3. Is het college bereid om hierover in gesprek te gaan met organisaties zoals bijvoorbeeld Kattegat, 
Zwolle Unlimited, Hedon, Eureka en Het Academiehuis, zodat duidelijk wordt op welke wijze zij het 
beste geholpen zijn? 
Op zowel bestuurlijk als ambtelijk niveau is reeds veelvuldig contact en overleg met de betrokken 
partijen. Dit continueren we vanzelfsprekend. 
In overleg met de producerende partijen is gekeken naar alternatieven van organisatie en behoud van 
projectgelden die aan de verschillende partijen waren toegekend. Bijvoorbeeld het Kattengatfestival 
heeft geen doorgang kunnen vinden, maar in plaats daarvan zijn nu de Kattengatsessies 
georganiseerd. De laatste editie op 11 september met de nieuwe band Primaat & DJ Catch was 
volledig uitverkocht en vanwege de inzet van de coronacheck bij de ingang maximaal bezocht zonder 
de 1,5 meter criteria. Bij iedere producerende partij is gezocht naar maatwerk met behoud van de 
financiële middelen. Dit maatwerk blijft ingezet tot de coronaregels geen of nauwelijks effect hebben op 
de culturele sector.
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4. Is het college bereid zich, binnen de mogelijkheden die er getuige de Formule1 races weer zijn, hard 
te maken voor de culturele noden van Zwollenaren die het al zo lang zonder ontspanning, 
verwondering en inspiratie op festivals hebben moeten stellen? 
Het college erkent de noodzaak van een cultureel aanbod in de breedste zin van het woord voor 
Zwollenaren na een lange tijd van restricties. Het kabinet heeft in de persconferentie van 14 september 
inmiddels een aantal versoepelingen aangekondigd met ingang van 25 september. De anderhalve 
meter afstandsverplichting vervalt, waardoor er gelukkig weer veel meer mogelijk is, weliswaar vaak 
met een coronatoegangsbewijs.
Het college blijft zich inzetten om binnen de nieuwe richtlijnen zo veel mogelijk activiteiten mogelijk 
maken. Niet alleen voor wat betreft de culturele activiteiten maar ook voor andere activiteiten en 
evenementen. 

Openbaarheid
Deze nota is openbaar.

Burgemeester en Wethouders van Zwolle,

voorzitter, Peter Snijders
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